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Guide for Online Volunteer Application Form    

網上義工申請表使用指南 

 
1. Please find the online Volunteer Application Form on the Yee Hong website. 

瀏覽頤康義工網站並進入以下網上義工申請表。  

https://volunteer.yeehong.com/volunteer-application-form/  
 

2. Fill in information as requested. Fields with red asterisk “*” are required.  

依照指示填寫資料。紅色星“*”為必須填寫項目。 

 
 

3. Please use your own email address for contact Information. This system does not 
allow two or more users sharing one email address. If an applicant doesn’t have their 
own email address, we suggest them to download and complete the application form 
on our website, and email or mail it to us instead (addresses are available in the 
“Contact Us” section on the webpage).  

請注意，你必須填寫個人電郵地址為聯絡方式，此系統不接受共用或重複電郵

地址。若申請者無電郵地址，或與其他義工共用一個電郵地址，建議下載並填

妥我們網頁上的申請表格，電郵或郵寄至頤康義工發展部（地址可見網頁『聯

絡我們』部分）。 

https://volunteer.yeehong.com/volunteer-application-form/
https://www.yeehong.com/centre/volunteers/
https://www.yeehong.com/zh-hant/centre/volunteers/
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4. If there is any error, red messages will appear to guide you through.  

若填寫有誤，系統將以紅色指示，提示閣下重新填寫。 

 
 

5. Press the “Next 下一頁” button at the bottom of each page to continue. 

在每頁的底部按“Next 下一頁”按鈕，可以跳到下一頁繼續填寫。 

 

 
 
 

6. At the end, please click the checkbox to confirm that you have read, understand, and 
agree to the Confidentiality Agreement. If you like, you could also download a copy of 
the Confidentiality Agreement. 

最後，細閱並確認明白及同意頤康中心保密協議書的所有內容。你亦可以下載

一份保密協議書的副本。 
 
 

7. Press the “Submit Application 提交申請” button to complete the process, and one of 

our volunteer coordinators will be in touch with you soon.  

按“Submit Application 提交申請”鍵以完成申請程序，我們的義工統籌員將

儘快與你聯絡。 

Use your own E-mail, no email sharing  
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8. When you see the following page, your online application has been submitted 

successfully.  

當你見到以下頁面，你的網上申請已成功提交。 

 


